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ZAPISNIK 

sa 25. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 15. listopada 2024. godine u 

prostorijama Općine Maruševec sa početkom u 19:00 sati 

 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI:  

Damir Šprem – predsjednik Općinskog vijeća Općine Maruševec, Tomica Kelemen, Marko 

Blažunaj, Miroslav Možanić, Nada Martinčević, Snježana Cerjan, Marijan Fatiga, Jasmina 

Kundija Gradiček, Tihomir Buden, Mirjana Podbojec, Valentina Štrlek, Renato Podbojec i 

Dragutin Kišić 

  

OSTALI NAZOČNI: 

Mario Klapša – općinski načelnik, Dragica Korpar – pročelnica, Anica Vincek – viša 

savjetnica za proračun, financije i računovodstvo, Mihaela Košić – voditeljica zapisnika  

 

UTVRĐIVANJE KVORUMA 

Predsjednik utvrđuje kvorum i konstatira da je prisutno 13 vijećnika te je pravovaljano 

donošenje odluka. 

 

PITANJA I PRIJEDLOZI VIJEĆNIKA 

 

J. Kundija-Gradiček – prvo pitanje načelniku, svjesna sam da ove godine neće biti ništa od 

igrališta u Selniku, ali me zanima da li bi se to građevinsko zemljište ikako moglo dovesti u 

red, jer se tamo nalazi nered i to je pre strašno. Danas popodne kad sam se vraćala s posla, na 

tom dijelu je bila nekakva cisterna, nije imala nikakvu naljepnicu, i ispuštala je vodu. Tamo se 

parkiraju i kamioni, pa da li ti kamioni imaju dozvolu za parkiranje i tko se tamo parkira? 

Načelnik - gđo Kundija-Gradiček zadnji puta sam vam rekao da ste jako pesimistični vezano 

za to igralište u Selniku. U tijeku je natječaj za odabir izvođača radova za izgradnju dječjeg 

igrališta u Selniku i do kraja godine, vjerujem da će igralište biti izgrađeno. Zbog toga se sada 

to zemljište nije diralo, gore je još kontejner od Vodogradnje i to smo tražili da maknu. 

J. Kundija-Gradiček – drugo pitanje, čitajući zapisnik s prošle sjednice, mislim da je g. 

predsjednik postavio vama pitanje vezano uz Udrugu žena Maruša i korištenje društvenog 

doma na Ločnjaku. Vi ste odgovorili da je mjesni odbor jednoglasno to odbio, mene zanima 

kako je to riješeno u Jurketincu s Udrugom žena Jurketinec, one tamo koriste dom. Tko 

upravlja domom, kako donose odluku da netko ne može koristiti dom. Imala sam priliku biti u 

prostorijama koje trenutno koristi Udruga žena Maruša i to izgleda pre strašno. Ja mislim da 

su one, evo tu je i predsjednica udruge, pa bude potvrdila ili opovrgnula, imale namjeru da 

dobiju dom na korištenje, a ne da ga preuzmu da bude njihov. Pa mi sada objasnite kako ti 

domovi funkcioniraju i tko ih ima pravo koristiti. 

Načelnik – u objektu u Jurketincu postoje prostorije koje koristi Udruga žena Jurketinec i to 

su zasebne prostorije i kad se uzima u najam društveni dom Jurketinec te prostorije se ne 

iznajmljuju. Takvu konfiguraciju objekta nema društveni dom Maruševec, da bismo ga mogli 

dati na korištenje bilo kojoj udruzi. Konkretno ovaj društveni dom u Maruševcu se 

iznajmljuje tako da se javi domaru vezano za termin, onda domar javlja nama tko je 

rezervirao i onda se sklapaju ugovori i podmiruju troškovi.  

J. Kundija-Gradiček – znači mjesni odbor ima pravo donijeti odluku da nekome neda dom 

na korištenje, ako sam dobro shvatila. 

Načelnik – traženo je da se sastanemo sa članovima mjesnog odbora, mi smo se sastali i oni 

su rekli da ne, i to je to. 
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M. Podbojec – moram se nadovezati, na prošloj sjednici općinskog vijeća bilo je postavljeno 

to pitanje, i vezano uz zapisnik u kojem piše da nije jednoglasno prihvaćeno, a mi svi znamo 

da je načelnik rekao da je jednoglasno prihvaćeno. Nakon te sjednice ja sam uputila službeni 

mail, kao vijećnica, načelniku Općine Maruševec i predsjedniku mjesnog odbora 1. U mailu 

je postavljeno pitanje koje ću citirati: 

„Poštovani, 

nastavno na niže napisano, a s obzirom na činjenicu da Udruga žena Maruša ima sjedište u 

društvenom domu Maruševec, s adresom Maruševec 75. Molim Vas pisano očitovanje sa 

sastanka mjesnog odbora Maruševec, tj. pisano izvješće s datumom održanog sastanka, 

točkama dnevnog reda i brojčanim stanjem i imenima prisutnih članova, te zapisnikom o 

raspravi pod točkom Ustupanje na korištenje društvenog doma Maruševec udruzi žena 

Maruša te time i znatno boljih higijenskih uvjeta za rad sa hranom i ostalim radom udruge, a 

sve u svrhu predstavljanja Općine Maruševec u tradiciji i kulturi.“  

Znači mail s potpisom općinske vijećnice što smatram da na to imam pravo. To je bilo 

poslano 24. srpnja i do danas ja nisam dobila odgovor, pa sad ne znam da li sam ja manje 

vrijedna u ovom općinskom vijeću ili su tu u pitanju neke druge igre, s time da sam čula od 

pojedinih članova mjesnog odbora da sastanka nije bilo i da nije bilo nikakve rasprave o 

ustupanju društvenog doma na korištenje udruzi žena Maruša. Pa molila bi onda načelnika da 

odgovori zašto se nije odgovorilo na taj mail, ili ovako ili onako, možete dobiti ili ne možete 

dobiti, pa da to bude onda korektno, pravilno i ljudski jer mislim da je ovo jako neodgovorno i 

od predsjednika mjesnog odbora i od načelnika. 

Načelnik – gđo Podbojec provjerit ću zašto niste dobili zapisnik sa sastanka. Sastanak se 

održao, ne znam s kim ste razgovarali, nije niti bitno. Valjda ne očekujete da će načelnik 

napisati zapisnik sa sastanka i okolo ga slati. Pitati ću predsjednika što smo s tim mailom, jer 

ne znam zašto vam se nije odgovorilo. 

M. Podbojec – pojedini članovi mjesnog odbora su se izjasnili da bez obzira što se na 

sastanku dogovori, da načelnik i predsjednik mjesnog odbora ionako donose odluke sami. Ne 

trebam valjda zvati nekoga da to potvrdi, jer to su riječi članova mjesnog odbora, ne 

izmišljam, i ne znam zašto si udruga nije zavrijedila i da li udruga mora zvati domara za 

svaku svoju aktivnost, a mi imamo svaki tjedan i to svi dobro znate, svi se podržavamo po 

društvenim mrežama, a ovako dok treba nekoga podržati i kad mu treba nekakva pomoć onda 

nema nikoga. Udruga žena Maruša je prepuštena sama sebi. 

J. Kundija-Gradiček - u petak sam bila privatno kod našeg velečasnog i slučajno u 

nekakvom razgovoru mi je spomenuo jednu situaciju koja se tiče općine, a nisam u to 

upućena, pa vas molim za objašnjenje. Zemljište koje je bilo namijenjeno za izgradnju centra 

za posjetitelje, da nešto biskupija traži natrag. Nisam imala vremena za duži razgovor s njim, 

on mi je rekao da je razgovarao sa vama i s predsjednikom općinskog vijeća, pa čisto da nam 

objasnite o čemu se tu radi. 

Načelnik – što se tiče udruge žena Maruša da ne ostane nekakva patetična atmosfera oko te 

stvari da je udruga prepuštena sama sebi, to nije točno. Znate i sami da Općina podržava rad 

udruge i kroz financijska sredstva i kroz podršku na događanjima i to nikad nije bilo upitno. 

Iako recimo, sve udruge i sva društva koje pomaže Općina Maruševec načelnika zovu na 

svoje godišnje skupštine. Ne sjećam se kad me zadnji put Udruga žena Maruša zvala na svoju 

godišnju skupštinu, ali nema veze. Tako da te stvari da je udruga prepuštena sama sebi to ne 

stoji. Što se tiče zemljišta koje je Općina dobila od strane biskupije, bio je sastanak 

ekonomskog vijeća vezano za samo zemljište gdje bi se trebao raditi centar za posjetitelje i 

velečasni je zamolio da se očitujemo prema biskupiji što se zapravo na tom zemljištu radi. 

Neće Općina ostati bez tog zemljišta, mi smo sklopili ugovor i zemljište je naše te planiramo 

na njemu odraditi dio radova u sljedećem periodu što se tiče same građevinske dozvole. Ono 
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što je zadnja informacija da će sredinom 12. mjeseca ići još jedan natječaj Ministarstva 

turizma, pa ćemo vidjeti na koji način ćemo projekt prijaviti. 

J. Kundija-Gradiček – tu postoji građevinska dozvola? 

Načelnik – da. 

D. Kišić – pitanje vezano uz aglomeraciju, da li je obavljen tehnički pregled i kada će se ljudi 

moći priključiti? S obzirom da Vidovec radi punom parom, oni su sve legalizirali i već 

kopaju. Znamo da imamo određenih problema, zadnji put je bilo rečeno da će tehnički biti 

obavljen tijekom 7. mjeseca, pa kakva je sada situacija? 

Načelnik – po zadnjim informacijama tehnički pregled je zatražen od strane Upravnog odjela 

za prostorno uređenje i graditeljstvo Varaždinske županije i očekujemo ga ovaj mjesec. 

Nakon toga će korisnici koji imaju priključke dobiti obavijest od Varkom-a sa rokom do 

kojeg se moraju spojiti na kanalizaciju. Što se tiče Vidovca, tamo je bilo određenih 

nedostataka koji su puno prije odrađeni i uklonjeni, pri nama je to malo duže trajalo, zato su 

oni već ranije riješili tehnički pregled. 

Predsjednik -  da se nadovežem na aglomeraciju, ako je zatražen tehnički pregled, u tehnički 

pregled ulazi kanalizacija, cjevovodna mreža, ceste i sve ostalo. Kako bude tehnički pregled 

prošla cesta u Bikovcu? Ta stvar mi nije jasna. Kako bude prošla tehnički pregled cesta kroz 

Donje Ladanje i Jurketinec gdje imamo nedostataka vidljivih na oko, a ovo u Bikovcu to je 

katastrofa. Na to gužvanje asfalta u Bikovcu smo već upozoravali, pa čisto samo jedna 

opaska. 

T. Buden – vezano uz semafore u Bikovcu, pali se brzinomjer, ali se ne pali semafor, pa 

možda da se to provjeri i ona trava uz semafor da se pokosi jer je to ružno za vidjeti. Pitanje 

vezano uz Etno kuću, zanima me da li se bude nastavilo uređivanje, jer ima puno upita i sada  

kad smo imali državne igre to se ljudima dopalo i pitaju, pa možda da se odredi barem 

jedanput mjesečno i da se zna tko bi to mogao otključati, da se napravi nekakva promidžba jer 

ipak je to za naš kraj jedan lijepi objekat. Zanima me da li bude se to nastavilo uređivati npr. 

škedenj, kuružnjak i neke klupice da se slože i da se to redovnije kosi.  

Načelnik – što se tiče semafora, on je na kratki period radio ali su ga onda stavili na „standby 

mode“ zato jer je policija tražila da se napravi vertikalna i horizontalna signalizacija i sada 

određeni period mora tako raditi. Iz Županijske uprave za ceste čekaju samo dozvolu MUP-a 

da ga ponovno stave u funkciju. Što se tiče Etno kuće, uređujemo okoliš redovito svaki 

mjesec. Do kraja godine bi se tamo trebala postaviti jedna velika ljuljačka i teleskop i tražimo 

izvođača radova za izgradnju ograde oko samog imanja. 

T. Buden – vezano uz Čiselsku nedelu, svake godine to stvarno lijepo izgleda i moram 

pohvaliti naše kuburaše jer je i ove godine bilo super. Ali primijetio sam da domaćih ljudi ima 

puno manje. Šator je preskup. Pa možda prijedlog da se napravi kao one godine kad je bio 

Drele, da se uključe sve udruge, da se radi kotlovina i da se ta hrana ne naplaćuje, nego da se 

podijeli ljudima. Sjećam se da su nekad bili oni blokovi koje su vatrogasci dijelili, pa su ljudi 

poslije mise otišli na pečenku. Sada i sami vidite kakva je situacija, liter i voda košta 13 eura, 

stvarno je preskupo. Pa možda da se uključi malo više udruga, automatski to je promidžba jer 

svaka udruga predstavlja našu općinu. 

R. Podbojec – nadovezati ću se na Čiselsku nedelu, zanima me da li se tu uključila naša 

turistička zajednica i na koji način, jer plaćamo izdašnu članarinu. Da li u konačnici imamo 

odabranu čelnu osobu te turističke zajednice, jer znam da je bio nekakav natječaj? Bio sam 

svojedobno tražio da se direktorica dođe tu predstaviti, pa je onda ona dala ostavku, tako da 

ne znamo što se tu dešava. Drugo pitanje tiče se Ivkom-a, čitamo da je Ivanečko gradsko 

vijeće donijelo odluku da se pokrenu aktivnosti oko zatvaranja deponija. Znamo da Općina 

Maruševec nema baš nekog velikog utjecaja tamo i ne znam tko od nas je predstavnik u 

Skupštini Ivkom-a i kako će se to cjenovno reflektirati na kućanstva općine Maruševec? Ako 

nemate u ovom trenutku saznanja, da prikupite do sljedeće sjednice pa nas informirate. 
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Načelnik – Turistička zajednica područja Sjever Zagorja se u manifestaciju Čiselska nedela 

uključila kroz štandove koji su u njezinom vlasništvu i kroz promociju događanja. Odabrana 

je direktorica turističke zajednice, to je gđa Anica Šimunec koja je iz Maruševca, ali trenutno 

živi u Varaždinu. Uvedena je u posao, i naravno nakon što je imenovana odmah su joj došli 

razni nadzori, tako da se trenutno sa time bavi. Od četiri projekata koji su prijavljeni i 

odobreni u proteklom vremenu, jedan je proveden, a tri još mora provesti do kraja godine. 

Mogu je pozvati na sljedeću sjednicu i mislim da će biti nekakve tematike i donošenje 

dokumenata koji se tiču turističke zajednice, a koje moramo donijeti na općinskom vijeću. Što 

se tiče Ivkom-a, on je u većinskom vlasništvu grada Ivanca, okolne općine su manji dioničari i 

praktički oni samostalno donose odluke. Na sjednicama Skupštine zna biti dosta polemika jer 

nismo baš svi zadovoljni sa radom Ivkom-a. Gradsko vijeće Grada Ivanca na čijem se 

području nalazi odlagalište otpada Jerovec je donijelo odluku da se odlagalište zatvara, ali nije 

bilo jednoglasno. Sada predstoji jedan postupak koji je dosta dugotrajan, i ako se već išlo na 

zatvaranje trebalo se ranije krenuti, ali oni nas uvjeravaju da za to ima vremena. U 

međuvremenu Ivkom koji se bavi odvozom otpada s ovog područja, traži nova odlagališta 

kamo će voziti naš otpad. Ono što se spominje je naravno cijena odvoza otpada, što bi trebalo 

biti poskupljenje nekakvih 30-tak posto, prema procjenama, ali s obzirom da se te odluke 

donose na početku kalendarske godine vidjeti ćemo kolika će biti cijena. Kamo bi se vozilo, 

četiri lokacije su na stolu, pa ćemo vidjeti onda koja bi bila najpovoljnija. Što se tiče samog 

odlagališta, ono ima kapacitete da se i proširi. U tom slučaju odlagalište u Jerovcu može biti 

prošireno i to čak država sufinancira sa oko 90%. Zatvaranje samog odlagališta Fond za 

zaštitu okoliša sufinancira sa nekakvih 40%, a ostatak onda jedinica lokalne samouprave. 

Provedena je naravno i anketa, u području gdje se nalazi to odlagalište i prema zadnjim 

informacijama svi građani su za to, naravno zbog smanjenih uvjeta i kvalitete života na tom 

području. Odlagalište se zatvara jer su pri kraju sa kapacitetima, i takvi rok je bio dan jer se 

računalo da će se u međuvremenu sagraditi regionalni centar za gospodarenje otpadom 

Piškornica. Dok se ne izgradi taj centar, negdje 2027. ili 2028., vjerujem da ćemo otpad 

morati voziti na druga odlagališta. 

S. Cerjan – htjela sam pitati u vezi asfaltiranog puta na Korenjaku. Dobila sam slike i sad ne 

znam da li je to gotovo ili nije, s obzirom da je put dosta visoko asfaltiran, npr. na gmajnu se 

ne može doći s autom, traktori isto moraju dosta zagrabiti da bi prošli preko tog puta. Put je 

širok dva ili tri metra, da se ne mogu čak ni dva auta mimoići. Da li je to gotovo i ako je onda 

očito nije dobro. Ako nije gotovo da li će se to urediti da se može normalno voziti i do kud put 

seže? 

Načelnik - nerazvrstana cesta u Korenjaku je asfaltirana, i kad su došli strojevi i kad se počelo 

raditi, onda su stanovnici Korenjaka primijetili da bi još jedan dio trebalo asfaltirati. Gore sam 

bio svaki dan tih dva tjedna kad su bili radovi i nije bilo nikakvih primjedbi i komentara. I kad 

je već praktički bilo gotovo su rekli pa još bi to trebalo asfaltirati. Uspjeli smo to dogovoriti sa 

izvođačem radova i to bude još do kraja asfaltirano, a prilazni putevi do pracela će se isto tako 

urediti. Morali smo dići asfalt, s obzirom da se navozio tampon za cestu i zato je nešto viša 

nego prije. A cesta seže do zadnjih kuća u naselju. 

M. Podbojec – pitala bi još načelnika vezano za potpisivanje ugovora preko ITU mehanizma, 

da li općina ima već neke projekte gotove koji se mogu prijaviti i povući ta sredstva?  

Načelnik – mi smo u tom projektu zajedno sa Pučkim otvorenim učilištem Varaždin. U 

prostorijama općine bi se trebala formirati jedna lokacija za radionice koje će provoditi 

djelatnici POU Varaždin. Cijeli taj projekt koji je prijavljen se bazira na uređenju starog kina 

u Varaždinu, tamo da se napravi  nekakvo sjedište tih kreativnih industrija i onda imamo 

temelja da te radionice onda pokrenemo na području Općine Maruševec i ide naravno 

opremanje određenom opremom.  
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M. Podbojec – nemam više pitanja, samo bi još htjela zahvaliti na objavi koja je bila prošlog 

vikenda, znači manifestacija ruralne žene ispred Varaždinske županije. Nisam slala nikakav 

dopis, a načelnik je to objavio, iako znam da to nije radi udruge već radi g. Markovića. 

Načelnik – gđo Podbojec što se tiče svih udruga, već je bilo na ovome vijeću komentara zašto 

se ne objavljuje. Sve stvari i sve informacije, što možda najbolje zna g. T. Buden, sve što se 

dobije se objavljuje. Ja nažalost nisam mogao biti na toj manifestaciji ovu subotu, ali vidio 

sam da su bili neki od mojih kolega, čak me i pročelnik za poljoprivredu zvao. Takve 

manifestacije gdje sudjeluju naše udruge redovito obilazim i dajem podršku. I ako me se želi 

prikazati kao da imam nešto protiv Udruge žena Maruša, to uopće nije tako i nema problema i 

dalje ću objaviti kad mi budete bilo što poslali. 

S. Cerjan - dodatno pitanje načelniku, malo prije je spomenuo da općina neće izgubiti ovo 

župnikovo zemljište jer imamo ugovor. Možete mi reći kakav je to ugovor? Što to znači da 

Općina neće izgubiti to zemljište? 

Načelnik – pa u ugovoru nema nikakve klauzule da bi se to zemljište moralo vratiti, ili da 

bude oduzeto. 

Pročelnica - to je ugovor o darovanju kojim je Župa Maruševec u studenom 2017.g. darovala 

Općini Maruševec zemljište ispod starog farofa koje se sastojalo od više čestica, za izgradnju 

kulturnog centra. Jedino na što se obvezala Općina Maruševec po tom ugovoru je da će u 

budućem izgrađenom kulturnom centru, župa imati jednu prostoriju osiguranu za svoje 

potrebe i da će moći koristiti buduću dvoranu i ostale prostorije kad bude potrebno besplatno. 

Ali tu nema nikakvih navedenih godina u kojem roku je to potrebno izgraditi niti nikakvog 

tereta, znači Općina se temeljem tog ugovora upisala u zemljišne knjige kao vlasnik, to 

zemljište koje se sastojalo od više čestica je parcelirano u jednu česticu radi dobivanja 

građevinske dozvole. Dobivena je pravomoćna građevinska dozvola s kojom se Općina 

prijavljuje na otvorene javne pozive za dobivanje sredstava za izgradnju tog objekta. Nema 

nikakve osnove da bi se to vraćalo župi ili biskupiji. 

Predsjednik - pitanje vezano uz brzi internet, znamo kako je završila situacija s Donjom 

Voćom, po tome dalje nismo ništa više napravili. Mi smo u nekakvom projektu s Općinom 

Petrijanec, pa me zanima kakva je tu situacija? 

Načelnik – nismo u nikakvom projektu zajedno sa Općinom Petrijanec. Općina Petrijanec, 

Općina Vinica i Općina Maruševec su zasebno prijavile slični projekt vezano za projektnu 

dokumentaciju. Izrađivač projektne dokumentacije je odabran i s njime je prošli mjesec 

sklopljen ugovor i projektna dokumentacija je u pripremi. Do kraja godine bi trebalo biti 

gotovo, pa ju možemo onda koristiti za daljnje prijave za izgradnju širokopojasnog interneta. 

Predsjednik – nadovezao bi se na g. Podbojca vezano uz turističku zajednicu, u potpunosti se 

slažem s vama i da vidimo do kraja godine da li nam se isplati biti u toj turističkoj zajednici ili 

ne, zato jer ta sredstva koje dajemo za turističku zajednicu možemo upotrijebiti za druge 

stvari. Jer koliko vidimo u protekle dvije godine koliko postoji, osim tih štandova koje koriste 

naše udruge za događanja, drugo nismo dobili ništa. Turistička zajednica uredno koristi 

markicu na svim našim događanjima i plakatima, a za to se ne dobije ono što bi se trebalo 

dobiti. Ja sam stava da nama takvo izdvajanje definitivno ne treba. Što se tiče otpada, on je 

uvijek bio politička tema, i ovo što se sad događa s odlagalištem u Jerovcu je isto politička 

priča. Općina Maruševec je u onom dijelu kada su se dizale cijene bila zadnja koja je 

potpisala, pa je bilo jako velikih problema jer smo jedna od općina s najviše kućanstava i 

najviše korisnika otpada i jako puno uplaćujemo Ivkom-u. Ako mi postavimo nekakav svoj 

uvjet da bude Ivkom morao na neke stvari pristati. Ivkom po gradu Ivancu mora raditi mnoge 

ustupke, skupiti mnogo smeća, a to se onda svima nama naplaćuje i tu bude još velikih 

rasprava oko svega toga, a mi u konačnici ako bude nam preskupi odvoz smeća možemo 

odabrati drugog sakupljača otpada. 
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S. Cerjan – svojevremeno sam postavila pitanje da li se nešto učinilo vezano uz ugovor koji 

je bio raskinut zbog Donje  Voće i načelnik je bio rekao da je razgovarao sa odvjetnikom, pa 

da li ima kakvih naznaka da bi se mogla potraživati sredstva koje smo dali u taj projekt? 

Načelnik – dali smo projektnu dokumentaciju odvjetničkom uredu da vidimo mogućnosti po 

kojima možemo izvući nešto sredstava koje smo uložili u taj projekt. 

S. Cerjan – ali to sam pitala već prije par mjeseci, pa da li je odvjetnički ured odgovorio i 

koji je to odvjetnički ured? 

Načelnik – nismo još dobili do sada ništa, radi se o odvjetničkom uredu Šebijan. 

S. Cerjan – znači trebalo bi požurnicu poslati i pitati što se dešava s tim, već tri godine otkad 

smo raspravljali o toj Voći, ističe nam mandat, a ništa nismo napravili po tom pitanju. 

R. Podbojec – možda to nekome drugome ide u prilog i možda nisu sve stvari baš takve. Ja bi 

isto volio znati što se po tome radi, da li je bilo na jedan način kako je kolega Jurgec 

prezentirao ili na drugi način. 

S. Cerjan – predlažem da se za iduću  sjednicu pripremi nešto konkretno, a ne da smo predali 

i čekamo da se oni sjete da nam odgovore. 

 

 

Predsjednik – nakon što ste primili dnevni red, naknadno je stigla još jedna točka dnevnog 

reda, točka 8. „Odluka o davanju suglasnosti za nabavu kombi vozila za potrebe 

Dobrovoljnog vatrogasnog društva Maruševec“ , pa dajem dnevni red zajedno sa točkom 8. na 

glasanje 

 

                                                                DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika sa 24. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 17. 

srpnja 2024.g., 

2. Donošenje Zaključka o prijedlogu osobe za imenovanje za suca porotnika Županijskog 

suda u Varaždinu 

3. Donošenje Odluke o usvajanju Godišnjeg plana upravljanja imovinom u vlasništvu 

Općine Maruševec za 2025. godinu, 

4. Donošenje Plana rasvjete Općine Maruševec, 

5. Donošenje Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda Općine Maruševec za 

2025. godinu, 

6. Donošenje Odluke o izradi Prostornog plana uređenja Općine Maruševec, 

7. Donošenje Odluke izmjenama i dopunama Odluke o utvrđivanju mjerila za 

sufinanciranje predškolskog odgoja djece u dječjim vrtićima i sufinanciranje usluge 

čuvanja, brige i skrbi o djeci predškolske dobi koju pružaju obrti za obavljanje 

djelatnosti dadilja 

8. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti za nabavu kombi vozila za potrebe 

Dobrovoljnog vatrogasnog društva Maruševec 

 

 

Općinsko vijeće jednoglasno je prihvatilo predloženi dnevni red. 

 

 

Točka 1. 

Usvajanje zapisnika sa 24. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 17. 

srpnja 2024.g., 

 

Predsjednik - ima li netko kakvih primjedbi ili dopuna na zapisnik sa 24. sjednice? 
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Primjedbi i dopuna nije bilo. 

 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

 

ZAKLJUČAK 

Usvaja se zapisnik sa 24. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 17. 

srpnja 2024.g. 

 

 

Točka  2. 

Donošenje Zaključka o prijedlogu osobe za imenovanje za suca porotnika Županijskog 

suda u Varaždinu 

 

Predsjednik – daje uvodnu riječ načelniku. 

Načelnik – poznato vam je da svaka jedinica lokalne samouprave sa svojeg područja daje 

predstavnike za suce porotnike u Županijski i Općinski sud. Prošle godine smo dali prijedlog 

predstavnika za Općinski sud, a sada je na redu Županijski sud, budući da je sudac porotnik 

koji je bio ispred Općine Maruševec, a to je bila gđa Blanka Glavica-Ječmenica, zbog starosti 

više ne može obnašati tu dužnost te smo zamoljeni da nađemo zamjenu. Komisija za izbor i 

imenovanja Općinskog vijeća Općine Maruševec je razmotrila prijedlog, i prijedlog je da to 

bude g. Josip Špoljar, te je taj prijedlog ako se ne varam jednoglasno prihvaćen. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednik – dajte točku 2. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

                                                         

Z  A  K  L  J  U  Č  A  K 

 

                                                            

I. 

 

Za imenovanje za suca porotnika Županijskog suda u Varaždinu s područja Općine 

Maruševec, predlaže se: 

 

JOSIP ŠPOLJAR  iz  Čalinca 146A, 42243 Maruševec. 

 

 

 

 

II. 

 

Ovaj Zaključak prosljeđuje se Županijskoj skupštini Varaždinske županije. 
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Točka 3. 

Donošenje Odluke o usvajanju Godišnjeg plana upravljanja imovinom u vlasništvu 

Općine Maruševec za 2025. godinu 

 

Predsjednik – daje uvodnu riječ pročelnici. 

Pročelnica – Godišnji plan upravljanja imovinom donosi se svake godine do 30. studenog za 

razdoblje od godinu dana. Sadržaj godišnjeg plana propisan je Uredbom o obveznom sadržaju 

plana upravljanja imovinom u vlasništvu Republike Hrvatske jer se na pravo vlasništva 

jedinica lokalne samouprave na odgovarajući način primjenjuju pravila upravljanja imovinom 

u vlasništvu Republike Hrvatske. Ovim planom definiraju se ciljevi i izvedbene mjere i 

specificiraju se aktivnosti za ostvarenje tih ciljeva te određuju smjernice radi učinkovitog 

upravljanja i raspolaganja imovinom. 

 

U raspravi su sudjelovali vijećnice S. Cerjan, J. Kundija-Gradiček, načelnik, predsjednik i 

pročelnica. 

 

Predsjednik -  daje točku 3. na glasanje 

 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

 

ODLUKU  

O USVAJANJU GODIŠNJEG PLANA UPRAVLJANJA IMOVINOM  

U VLASNIŠTVU OPĆINE MARUŠEVEC ZA 2025. GODINU 

 

I. 

 Ovom Odlukom donosi se Godišnji plan upravljanja imovinom u vlasništvu Općine 

Maruševec za 2025. godinu kojim se određuju: 

• kratkoročni ciljevi i smjernice upravljanja imovinom Općine Maruševec,  

• provedbene mjere u svrhu provođenja Strategije, 

• detaljna analiza stanja upravljanja pojedinim oblicima imovine u vlasništvu Općine 

Maruševec, 

• godišnji planovi upravljanja pojedinim oblicima imovine u vlasništvu Općine 

Maruševec. 

  

 

II. 

Godišnji plan upravljanja imovinom u vlasništvu Općine Maruševec za 2025. godinu 

donosi Općinsko vijeće Općine Maruševec za razdoblje od godinu dana, u tekućoj godini za 

sljedeću godinu. 
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III. 

Ova Odluka stupa na snagu osmoga dana od dana objave u Službenom vjesniku 

Varaždinske županije, a objavit će se i na službenoj web stranici Općine Maruševec i 

dostupna je javnosti u skladu sa odredbama Zakona o pravu na pristup informacijama 

(„Narodne novine“ br. 25/13, 85/15 i 69/22). 

 

 

 

Točka 4. 

Donošenje Plana rasvjete Općine Maruševec 

 

Predsjednik – daje uvodnu riječ načelniku. 

Načelnik – o Planu rasvjete smo već pričali na jednoj sjednici, morali smo ga donijeti za 

svoje administrativno područje. Doneseni plan se mora dostaviti i Ministarstvu zaštite okoliša 

i zelene tranzicije jer je on sastavni dio informacijskog sustava zaštite okoliša. Plan mora biti 

usklađen sa pravilnicima. Plan smo dali izraditi, bio je na javnom savjetovanju i nije bilo 

nikakvih primjedbi. 

 

U raspravi su sudjelovali vijećnik R. Podbojec, predsjednik i načelnik. 

 

Predsjednik - daje točku 4. na glasanje  

 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi  

 

ODLUKU 

o donošenju Plana rasvjete Općine Maruševec 

 

 

Članak 1. 

Donosi se Plan rasvjete Općine Maruševec (u daljnjem tekstu: Plan) za cjelokupno područje 

Općine Maruševec kojim se određuju zone ugradnje rasvjete i tehnički parametri rasvjete, u 

skladu sa Zakonom o zaštiti od svjetlosnog onečišćenja te podzakonskim propisima. 

 

           

Članak 2. 

Plan iz članka 1. ove Odluke sastavni je dio ove Odluke. 
 

 

Članak 3. 

Ova Odluka stupa na snagu osmoga dana od dana njezine objave u „Službenom vjesniku 

Varaždinske županije“.  Plan će se objaviti u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“ i na 

internetskoj stranici Općine Maruševec.  

 

 

 



10 

 

 

Točka 5. 

Donošenje Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda Općine Maruševec za 2025. 

godinu 

 

Predsjednik – daje uvodnu riječ načelniku. 

Načelnik – zakonska obaveza koju moramo ispuniti do 30. studenog je donošenje Plana 

djelovanja u području prirodnih nepogoda za narednu kalendarsku godinu. Kao i svake godine 

u cilju ublažavanja posljedica prirodnih nepogoda surađujemo sa svim operativnim snagama i 

sustavom civilne zaštite kako bismo mogli spriječiti nastanak prirodne nepogode te naravno 

ublažiti posljedice. Planom su evidentirane moguće prirodne nepogode i preventivne radnje 

koje je moguće i potrebno provesti tijekom cijele godine. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednik -  daje točku 5. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

 

ODLUKU 

o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda  

Općine Maruševec za 2025. godinu 

 

Članak 1. 

Općinsko vijeće Općine Maruševec donosi Plan djelovanja u području prirodnih 

nepogoda Općine Maruševec za 2025. godinu.  

Članak 2.  

Plan djelovanja u području prirodnih nepogoda Općine Maruševec za 2025. godinu 

sastavni je dio ove Odluke. 

Članak 3.  

Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od objave u „Službenom vjesniku 

Varaždinske županije“. 

 

 

Točka 6. 

Donošenje Odluke o izradi Prostornog plana uređenja Općine Maruševec 

 

Predsjednik – daje uvodnu riječ načelniku. 

Načelnik – kao što vam je poznato ostvarili smo određena financijska sredstava za izradu 

novog prostornog plana Općine Maruševec. Odluku o izradi Prostornog plana uređenja 
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moramo donijeti na Općinskom vijeću kako bismo mogli krenuti u nabavu za odabir 

izrađivača za izradu prostornog plana.  

 

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednik -  daje točku 6. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

Odluku o izradi Prostornog plana uređenja Općine Maruševec 

 

 

 

Točka 7. 

Donošenje Odluke izmjenama i dopunama Odluke o utvrđivanju mjerila za 

sufinanciranje predškolskog odgoja djece u dječjim vrtićima i sufinanciranje usluge 

čuvanja, brige i skrbi o djeci predškolske dobi koju pružaju obrti za obavljanje 

djelatnosti dadilja 

 

Predsjednik – daje uvodnu riječ načelniku. 

Načelnik – svjesni smo svih poskupljenja cijena i posljednjih nekoliko mjeseci svi dječji 

vrtići na području Varaždinske županije, ali i općine Maruševec su digli ekonomsku cijenu iz 

niza razloga, a jedan je da se usklade koeficijenti za plaće zaposlenika u dječjim vrtićima. U 

skladu s time, a s obzirom da su cijene dosta porasle, predlažemo da se povećaju iznosi 

sufinanciranja za djecu s područja općine Maruševec koja polaze dječje vrtiće i to da se sa 

dosadašnjih 195,00 eura za prvo dijete, iznos poveća na 240,00 eura, a za drugo i svako 

sljedeće dijete sa 210,00 eura na 265,00 eura. To je i nekakva računica ako uzimamo u obzir 

da je ekonomska cijena u dječjem vrtiću Čarolija gdje najveći broj naših sugrađana vodi 

djecu, to je izračun onih nekakvih 33% roditelji, 33% općina i 33% država. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednik -  daje točku 7. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

 

ODLUKU 

o izmjenama i dopunama Odluke o utvrđivanju mjerila za sufinanciranje predškolskog 

odgoja djece u dječjim vrtićima i sufinanciranje usluge čuvanja, brige i skrbi o djeci 

predškolske dobi koju pružaju obrti za obavljanje djelatnosti dadilja 

 

 

Članak 1. 

U Odluci o utvrđivanju mjerila za sufinanciranje predškolskog odgoja djece u dječjim 

vrtićima i sufinanciranju usluge čuvanja, brige i skrbi o djeci predškolske dobi koju pružaju 

obrti za obavljanje djelatnosti dadilja („Službeni vjesnik Varaždinske županije“ broj  136/22 i  

128/23) u članku 2., stavcima 1. i 2. riječi „195,00 eura po djetetu“ zamjenjuju se riječima 
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„240,00 eura po djetetu“, a riječi „210,00 eura po djetetu“ zamjenjuju se riječima „265,00 

eura po djetetu“. 

 

 

 

Članak 2. 

Ova Odluka objaviti će se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“, a stupa  na snagu 1. 

studenog 2024. godine. 

 

 

Točka 8. 

Donošenje Odluke o davanju suglasnosti za nabavu kombi vozila za potrebe 

Dobrovoljnog vatrogasnog društva Maruševec 

 

Predsjednik – daje uvodnu riječ načelniku. 

Načelnik – kao što vam je poznato u proračunu smo namijenili sredstva za nabavu kombi 

vozila za DVD Maruševec. Ova odluka prethodi raspisivanju javne nabave. Osiguran je iznos 

od 50.000,00 eura, od čega veći dio osigurava Općina Maruševec, a nešto manji dio DVD 

Maruševec. 

 

U raspravi su sudjelovale vijećnica S. Cerjan i pročelnica. 

 

Predsjednik -  daje točku 8. na glasanje 

 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ODLUKU 

o davanju suglasnosti za nabavu kombi vozila  

za potrebe Dobrovoljnog vatrogasnog društva Maruševec 

 

Članak 1. 

Ovom se Odlukom daje suglasnost općinskom načelniku Općine Maruševec za nabavu kombi 

vozila za potrebe Dobrovoljnog vatrogasnog društva Maruševec. 

 

Članak 2. 

Procijenjena nabavna vrijednost vozila iz članka 1. ove Odluke iznosi = 40.000,00 eura (bez 

PDV-a), odnosno sveukupno = 50.000,00 eura (sa PDV-om). 

Financijska konstrukcija za nabavu vozila zatvara se na način da Dobrovoljno vatrogasno 

društvo Maruševec sufinancira nabavu vozila sa 23.300,00 eura uplatom u Proračun Općine 

Maruševec, a razliku sredstava financira Općina Maruševec. 

Plaćanje kombi vozila financirati će se iz Proračuna Općine Maruševec za 2024. godinu. 

 

Članak 3. 

Ovlašćuje se općinski načelnik da nakon provedene javne nabave potpiše u ime Općine 

Maruševec sa Dobrovoljnim vatrogasnim društvom Maruševec Ugovor o darovanju 

predmetnog kombi vozila Dobrovoljnom vatrogasnom društvu Maruševec, a u svrhu 

obavljanja vatrogasne djelatnosti. 
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Članak 4. 

Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 

 

 

 

Sjednica je završila u 20:00 sati. 

 

 

VODITELJICA ZAPISNIKA                                                          PREDSJEDNIK  

                                                                                                      OPĆINSKOG VIJEĆA 

 

____________________                                                         __________________________                                                     

       Mihaela Košić                                                                                   Damir Šprem   


